
Protokół nr XV/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 28 listopada 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

O godzinie 10:06 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram piętnastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział trzynastu 

radnych, w związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Mariusz Wieczorek wniósł o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

788/XXXIV/17 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

jak również trybu ich pobierania, w związku z wprowadzeniem nowej stawki za prowadzenie 

usług opiekuńczych i specjalistycznych. Przewodniczący zaproponował aby ten projekt 

uchwały wprowadzić przed uchwałami tzw. ogródkowymi. 

Pytań nie było więc radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Więcej uwag ani zgłoszeń nie było więc radni przystąpili do głosowania w sprawie  



przyjęcia porządku obrad, z uwzględnieniem wniosku Burmistrza o wprowadzenie dodatkowej 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU  SESJI Z DNIA 24 PAŹDZIERNIKA 

2019R.  Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc październik br.  

stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Wieczorek przedstawił 

dodatkowe informacje dot. wskazanych w sprawozdaniu spraw, m.in. podpisania umowy na 

wykonanie oświetlenia na terenie gminy, przetargu na zimowe utrzymanie dróg, chodników, 

parkingów i placów targowych na terenie gminy, dokumentacji przetargowej wraz z 

aktualizacją kosztorysu przebudowy Sali gimnastycznej w Ruszowie, modernizacji budynku 

WCK w Węglińcu, odbioru robót budowlanych pomieszczeń na klub seniora w Domu Kultury 

w Jagodzinie, umowy na dzierżawę części budynku na Posterunek Policji w Węglińcu, systemu 

monitoringu wizyjnego w Węglińcu. 

Po wyczerpaniu pytań radni przystąpili go głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

pracy Burmistrza obejmujące miesiąc październik 2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący przeszedł do punktu związanego z ANALIZĄ 

PRACY MGOPS.  (zał. nr 5) 

Przewodniczący Rady przypomniał, że temat był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej. Następnie głos zabrała Kierownik MGOPS Pani Grażyna Sroka, która 

powiedziała, że szczegółową analizę pracy ośrodka pozwoliła sobie przesłać w materiałach. 

Zawierają one informacje nt. kadry, realizowanych zadań, pomocy społecznej i przyczyn jej 

udzielania, form udzielanej pomocy, świadczeń rodzinnych, dodatków mieszkaniowych, 

świadczenia 500+, dodatku energetycznego, pieczy rodzinnej, Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Następnie opowiedziała o nowym programie 

Asystent Osoby Niepełnosprawnej, którego adresatem są osoby niepełnosprawne posiadające  

orzeczenia o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełnosprawności. Program ma na celu 

przeciwdziałanie dyskryminacji i wykluczeniu społecznemu. Osoby niepełnosprawne będą 

miały możliwość skorzystania z pomocy asystenta m.in. przy wykonywaniu codziennych 

czynności, załatwieniu spraw urzędowych czy podejmowaniu aktywności społecznej. Środki 

na ten program otrzymaliśmy z Ministerstwa Rodziny Pracy i Polityki Społecznej z 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Po krótkiej dyskusji radni przystąpili do głosowania  w sprawie przyjęcia informacji nt. analizy 

pracy MGOPS.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Następnie Przewodniczący przeszedł do punktu związanego z ANALIZĄ MOŻLIWOŚCI POZYSKANIA 

GRUNTÓW POD BUDOWNICTWO MIESZKANIOWE. (zał. nr 5) 

Głos zabrał Burmistrz, który przekazał, że prowadzone są rozmowy z planistami aby zmienić 

przeznaczenie gruntów w południowej części Węglińca. Część ogródków działkowych 

przeznaczyć na gospodarkę leśną i z przychylnością Nadleśnictwa zamienić je na działki przy 

ulicy Skrajnej. Trwają również rozmowy z przedstawicielami PKP w sprawie działki koło 

parowozowni w kierunku zlewni. W planach jest również przeniesienie PSZOKu i zmiana 

przeznaczenia działki na której się obecnie znajduje z inwestycyjnej na budowlaną. 

Przyglądaliśmy się również możliwości wydzielenia działek budowlanych przy ul. 

Piłsudskiego, chodzi o lasek po prawej stronie przy Piłsudskiego 1. Po krótkiej dyskusji radni 

przystąpili do głosowania  w sprawie przyjęcia informacji nt. analizy możliwości pozyskania 

gruntów pod budownictwo mieszkaniowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Przewodniczący Rady Wiesław Piechota przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad tj. INFORMACJI O STANIE REALIZACJI ZADAŃ OŚWIATOWYCH GMINY W ROKU SZKOLNYM 

2018/2019. (zał. nr 6) 

Przewodniczący przypomniał, że temat był szeroko omawiany na posiedzeniu Komisji 

Społecznej. Głos zabrał Przewodniczący tej komisji radny Dawid Szymczak. Powiedział, że 

nurtowały go dwie sprawy związane z tym sprawozdaniem. Pierwsza dotyczyła ilości płatnych 

zastępstw w szkole w Węglińcu wynikających m.in. z długiej nieobecności jednego z 

nauczycieli i możliwości ich skontrolowania. Przewodniczący Rady dodał, że Dyrektorzy szkół 

nie zgłaszają do odpowiednich instytucji sytuacji nagminnych zwolnień lekarskich. Druga 

sprawa dotyczyła samowolnego wyłączenia przez Pani Dyrektor z użytkowania sali 

gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Ruszowie. Przekazała nam, że wyłączyła salę ze 

względu na zalecenia sanepidu, które defa kto nie istnieją, bo nie są potwierdzone żadnym 

dokumentem. Przewodniczący Rady powiedział, że w jego odczuciu zachowanie Pani Dyrektor 

jest lekceważeniem rady. Radny Dawid Szymczak odpowiadając radnej Marii Fedyczkowskiej 

dodał, że nie ma żadnej decyzji z sanepidu a Pani Dyrektor nie zgłosiła nauczycielom na piśmie 

lokali zastępczych gdzie mają teraz prowadzić lekcje z dziećmi. Odnosząc się do tych 

wypowiedzi Burmistrz przekazał, że należało by wziąć pod uwagę jeszcze jedną kwestię stanu 

technicznego sali i bezpieczeństwa osób z niej korzystających, które musi zapewnić Pani 

Dyrektor. Ogrzewanie sali nie działa, kanalizacja nie działa, okna są porozbijane, a każde 

skorzystanie z toalety wiąże się z tym, że uczniowie muszą udać się do głównego budynku 

szkoły jak również nie mogą się tam przebierać. Po krótkiej dyskusji radni przystąpili do 

głosowania w sprawie przyjęcia informacji nt. stanu realizacji zadań oświatowych gminy w 

roku szkolnym 2018/2019. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWDZENIE DZIAŁAŃ PROMOCYJNYCH 

PROWADZONYCH PRZEZ URZĄD GMINY I MIASTA W WĘGLIŃCU. (zał. nr 7) 

Przewodniczący Rady przypomniał, że radni otrzymali wcześniej informacje pisemną na ten 

temat. Na promocję przeznaczonych zostało ok 56 tysięcy zł a znaczna część tej kwoty 

wydawana została na dofinansowanie wszelkiego rodzaju nagród i pucharów przy 

organizowanych konkursach sportowych, szkolnych itd. Radna Maria Fedyczkowska dodała, 

że podczas dyskusji na komisji wybrzmiało, że nie mamy zbytnio przemysłu, więc należy 

promować turystykę, ponieważ mamy do tego odpowiednie tereny. Więcej uwag ani pytań nie 

było więc radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia informacji nt. działań 

promocyjnych prowadzonych przez Urząd Gminy i Miasta w Węglińcu. 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Rady przypomniał, że uchwały w sprawie WPF i zmian w budżecie były 

omawiane na posiedzeniu Komisji Gospodarczej. Oddał głos Pani Skarbnik Jolancie Zawisza, 

która po krótce przedstawiła najważniejsze informacje. Przekazała, że główna zmiana dotyczy 

finansowania deficytu, w związku z negatywną decyzją WFOŚiGW w sprawie przyznania w 

2019 roku pożyczki na dofinansowanie realizacji zadania Przebudowa i rozbudowa zbiornika i 

pompowni w Starym  Węglińcu. Następnie wraz z Burmistrzem odpowiedziała na pytania 

radnych dotyczące m.in. usunięcia kolizji zasilania energetycznego w Węglińcu, 

nieprzewidzianych prac związanych z budową chodnika przy ul. Kantowicza w Ruszowie, 

zakupu samochodu dostawczego dla ZUK. Po wyczerpaniu tematu i wysłuchaniu 

Przewodniczącego Komisji Gospodarczej o pozytywnej opinii komisji w sprawie obu uchwał 

radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 176/XV/19 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 

z dnia 28 grudnia 2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Węgliniec  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 176/XV/19 w sprawie zmian w budżecie  (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 9). 



 

3. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec 

Głos zabrał Burmistrz, który przekazał, że co roku Minister określa górne stawki podatku a my 

procedujemy jakie będą stawki na terenie naszej gminy. Stosujemy w większości górne granice 

stawek ale w latach ubiegłych ten proceder był tak samo stosowany. Idea jest taka, że jeżeli 

obniżamy podatki to oznacza, że jesteśmy bogatą gminą co ma duży wpływ na wszystkie 

współczynniki, które są brane pod uwagę przy przyznawaniu nam środków pomocowych, 

dotacji. Następnie Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami „za”. Ponieważ nie było żadnych 

pytań ani uwag radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 178/XV/19 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 

 

4. w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na obszarze Gminy 

i Miasta Węgliniec 

Ponownie głos zabrał Burmistrz, który przekazał, że zastosowany został taki sam klucz jak w 

latach ubiegłych. Pojazdów, których dotyczy ten podatek nie mamy zbyt wiele więc nie ma jak 

balansować tym podatkiem. Radny Dawid Szymczak dodał, że Burmistrz próbował poczynić 

działania aby pojawiły się u nas firmy, które posiadają pojazdy. Chodzi o firmy lizingowe. Aby 

płaciły u nas podatki musiały by mieć u nas swoje siedziby. Niestety na dzień dzisiejszy jest to 

niemożliwe do zrealizowania. Na prośbę Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej przekazał, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Ponieważ nie 

było pytań radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 179/XV/19 w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). 

 

5. w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Burmistrz poprosił aby radni podjęli uchwałę w zaproponowanej przez niego wersji. Przekazał, 

że w wyniku postępowań przetargowych firmy sprzątające podwyższyły ceny. Należy wziąć 

również pod uwagę, że koszty utrzymania obiektów są coraz wyższe. Odczytał jak prezentują 

się zmiany w cenach. Dodał, że osoby pobierające opłaty również otrzymują wynagrodzenie i 



nie chcą one pracować poniżej pewnych stawek. Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie 

radnego Grzegorza Tyrakowskiego przekazała, że roczne wpływy z opłat targowych wynoszą 

18 500 zł. Przewodniczący Komisji Gospodarczej  przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami „za”. Pytań nie było więc radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 180/XV/19 w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy 

i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

6. w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną 

jako podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Burmistrz zwracając się do radnych poprosił o nie obniżanie kwoty i pozostawienie jej na takim 

poziomie jaki został ogłoszony w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek, który 

przekazał, że w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisja negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały przychylając się tym samym do sugestii Pana Burmistrza. Pytań nie było więc radni 

przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

13 głosami przeciw radni odrzucili projekt uchwały. 

 

7. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja zaopiniowała 

negatywnie projekt uchwały i proponuje jego odrzucenie. Radni przystąpili do głosowania w 

sprawie podjęcia uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Tyrakowski 



NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

12 głosami przeciw radni odrzucili projekt uchwały. 

 

8. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami na 2020 rok 

Przewodniczący Rady przekazał, że program stanowi załącznik do uchwały i jest on 

podejmowany co roku zgodnie z wymogami ustawy. Przewodniczący Komisji Społecznej 

Dawid Szymczak przekazał, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 „za 

głosami”. Nie było pytań więc radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 181/XV/19 w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2020 rok (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 13). 

 

Na prośbę radnego Marka Wawrzynka o godz. 11:15 Przewodniczący Rady ogłosił 15 

minutową przerwę. Przed nią głos zabrał jeszcze Dyrektor ZUK Pan Krzysztof Polewski, który 

podziękował za przyznanie środków na zakup nowego samochodu.  

 

Po wznowieniu posiedzenia kontynuowano BLOK UCHWAŁ. 

9. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych 

w Węglińcu na realizację zadań bieżących 

Głos zabrał Dyrektor ZUK Krzysztof Polewski, który powiedział, że jest to uchwała, którą 

państwo procedują przy każdej zmianie taryfy wody. W czerwcu br. zawnioskowaliśmy do 

Wód Polskich o zmianę taryfy, spowodowanej głównie realizacją inwestycji prowadzonych 

przez gminę. Chodzi o połączenie wodociągu Węgliniec – Czerwona Woda i Węgliniec – 

Zielonka oraz rozbudowę sieci w Ruszowie, Okrąglicy i Kościelnej Wsi. Doszła również nowa 

grupa taryfowa G5W. Taryfa została przyjęta przez Wody Polskie, ogłoszona i 6 września 

weszła w życie. Została ona uchwalona na trzy lata w cyklu rocznym. Następnie przedstawił 

nowe stawki. Po krótkiej dyskusji i otrzymaniu dodatkowych informacji , radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 



Rada podjęła uchwałę nr 182/XV/19 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowych dla 

Zakładu Usług Komunalnych w Węglińcu na realizację zadań bieżących (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 14). 

 

10. w sprawie zmiany uchwały nr 23/III/2018 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 18 grudnia 

2018 r. w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Węgliniec w prawo 

własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat 

Głos zabrał Burmistrz, który przekazał, że ze względu na upływ terminu składania wniosków 

o udzielenie bonifikaty i chęci przedłużenia tego terminu o końca roku prezentowana jest ta 

uchwała. Przewodniczący Komisji Gospodarczej dodał, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały. Nie było pytań ani uwag więc radni przystąpili do głosowania w sprawie 

podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 183/XV/19 w sprawie zmiany uchwały nr 23/III/2018 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie warunków udzielania bonifikat od 

opłat z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących 

własność Gminy Węgliniec w prawo własności tych gruntów i wysokości stawek 

procentowych tych bonifikat (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

11. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na rok 2020 

Przewodniczący Komisji Społecznej Dawid Szymczak przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było więc radni przystąpili od razu do głosowania w 

sprawie podjęcia uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 184/XV/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na rok 2020 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

12. w sprawie wynajmowania nieruchomości 

Burmistrz powiedział, że na komisji uchwała została omówiona. Poprosił o zgodę na wynajęcie 

powierzchni 304 m w budynku dworca w Węglińcu z przeznaczeniem m.in. na kulturę i 

turystykę. Chcemy przenieść tam naszą lokalną grupę zajmującą się historią kolejnictwa aby 



powstało tam muzeum. W wynajmowanych pomieszczeniach będzie również sala kinowa i  

stanica rowerowa z pomieszczeniem socjalnym. Gdybyśmy nie wynajęli tych pomieszczeń 

było by duże prawdopodobieństwo, że remont by się nie odbył. Przy projektowaniu dworca 

wzięto pod uwagę wykonanie nowej kładki z rynna do przeprowadzania rowerów. Następnie 

Przewodniczący Rady przekazał swój punkt widzenia. Powiedział, że w momencie, kiedy Pan 

Burmistrz rozpoczynał rozmowy o tym, że przejmiemy w jakieś formie część powierzchni na 

remontowanym w przyszłości dworcu kolejowym, to wydawało mi się to dobrym pomysłem 

ale wydawało mi się, że my to przejmiemy nieodpłatnie a to kolejarzom zależy na tym, żeby to 

żyło. W tej chwili wiemy, że trzeba będzie zapłacić dzierżawę i te obiekty utrzymać. Jako gmina 

żadnej działalności gospodarczej prowadzić nie będziemy. Trzeba będzie znaleźć kogoś kto 

będzie chciał na tych powierzchniach pracować i zarabiać a nie ma pewności czy to się uda. 

Roczna dzierżawa będzie nasz kosztować koło 30 tys. i osobiście czuje dyskomfort, zgadzając 

się na odpłatne wydzierżawieniem od kolejarzy tych nieruchomości. Odnosząc się do tych słów 

Burmistrz powiedział, że proceder przywrócenia świetności dworca trwa już ponad dwa lata i 

jeszcze jako starosta zabiegał o środki. Inne gminy  z terenu Dolnego Śląska musiały mieć 

partycypacje w remontach dworców. Mamy lokomotywę, której ubezpieczenie kosztuje nas 50 

tys. zł. rocznie pracuje nad zniesieniem tego i mieli byśmy pieniądze na dzierżawę. A jeśli 

chodzi o koszty to będą to nasze obiekty się będziemy się starać o jak najniższe koszty obsługi. 

Po krótkiej dyskusji i otrzymaniu informacji o pozytywnej opinii Komisji Gospodarczej, radni 

przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Dawid 

Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

PRZECIW (1) 

Wiesław Piechota 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 185/XV/19 w sprawie wynajmowania nieruchomości (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 17). 

 

13. w sprawie zmiany uchwały nr 788/XXXIV/17 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 31 

sierpnia 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania 

Burmistrz przekazał, że powodem podjęcia tej uchwały jest rozstrzygnięcie przetargu na 

świadczenie usług opiekuńczych. Przewodniczący Komisji Gospodarczej dodał, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było i radni od razu przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 



NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 186/XV/19 w sprawie zmiany uchwały nr 788/XXXIV/17 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18). 

 

14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej przekazał, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

dziesięć projektów uchwał tzw. ogródkowych, z uwzględnieniem okresu najmu i dzierżawy 

„do 5 lat”. Ponieważ nie było pytań przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 187/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 19). 

 

15. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu garażu  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 188/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 20). 

 

16. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 189/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 21). 

 

17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 190/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 22). 

 

18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu garażu  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 191/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 23). 

 

19. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 



NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 192/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 24). 

 

20. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 193/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 25). 

 

21. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 194/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 26). 

 

22. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 



Rada podjęła uchwałę nr 195/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 27). 

 

23. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 196/XV/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 28). 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, 

Przewodniczący Komisji poinformowali, że nie wypracowano żadnych wniosków. Następnie 

zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

W punkcie  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA radna Bogumiła Glonek przekazała, że 

otrzymała pisemną odpowiedź i wczoraj przedyskutowała ją z Burmistrzem. Burmistrz dodał, 

że w najbliższym czasie gdy będzie we Wrocławiu to jeszcze raz poruszy ten temat z 

przedstawicielami PKP. Następnie Radna Maria Fedyczkowska zgłosiła się z zapytaniem czyj 

jest odcinek drogi przy przejeździe kolejowym koło wyjazdu z Węglińca na drodze 296, gdyż 

po bokach znajdują się duże wyrwy, którymi należało by się zająć. Na zapytanie dotyczące 

umów i możliwości korzystania z wody z nowego wodociągu w Kościelnej Wsi Dyrektor ZUK 

odpowiedział, że mieszkańcy już z niej korzystają a po wymianie liczników i przepłukaniu  

indywidualnych przyłączy i otrzymaniu oficjalnej zgody na użytkowanie, zostaną podpisane 

umowy o czym ZUK będzie informował.  

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Marek Wawrzynek wyraził swój żal, że radni jako przedstawiciele 

mieszkańców gminy nie otrzymali zaproszeń na mszę świętą z okazji Dnia 

Kolejarza a otrzymali je ludzie z zewnątrz i radni powiatowi. 

➢ Radny Grzegorz Tyrakowski poruszył temat dodatkowych środków z Urzędu na 

organizację spotkań opłatkowych w sołectwach. 

➢ Radna Wanda Batog zgłosiła, że przy ścieżce rowerowej z Węglińca do Czerwonej 

Wody są suche drzewa, które zagrażają bezpieczeństwu osób korzystających z niej. 

➢ Radny Łukasz Pańków poruszył temat ankiety przeprowadzonej w Szkole 

Podstawowej w Węglińcu w sprawie zajęć w WCK. 

➢ Radna Elżbieta Grabowska poruszyła temat środków na łatanie dziur w drogach 

bitumicznych. 

➢ Radny Waldemar Błauciak poruszył temat budowy chodnika w Czerwonej Wodzie. 

 

 



           Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12:43, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam piętnastą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

 

 

 

 

 Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


